
Styremøtereferat 

270816 

 
 

 

Sted: Huset på Sandnes kl 15.00 

 

Tilsted

e 

Oddvar, Børre, Else, Ernst og Tore  

Forfall Ørjan, Sylvi, Morten og Heid Julie  

   

Sak 1 Referat  

Sak 2 Økonomi  

Sak 3 Info fra komiteer  

Sak 4 Post  

Sak 5 Oppgaver komiteer  

Sak 6 Eventuelt  

  Ansvarlig 

Sak 1 Referat Sekretær 

 Innskjerping rutine referat. Ellers OK.  

   

Sak 2 Økonomi Kasserer 

 Økonomi gjennomgått 

Har avtale angående utestående beløp. 

Årsleia blir sendt ut disse dager med betalingsfrist 15. September. 

 

   

Sak 3 Info fra komiteer Styret 

 Plass: 

-Det blir sendt ut klage til de som har regelbrudd. Styret oppfordrer 

til generell orden og ryddighet på hver plass. 

-Plass 74 tildeles Rolf Jensen 

-Godkjent telt på plass 74 med en liten justering slik at det står 

parallelt med huset. 

-Godkjent platting på plass 68. 

-Platt på plass 39 godkjent, men plassering er foreløpig ikke 

godkjent. 

-Oppsigelse plass 36 lyst ledig fra 20/8. 

-Oppsigelse plass 41 lyst ledig fra 28/8. 

-Av hensyn til søkermasse har vi lyst ut plass 15 og 48 med 

forbehold om at plasseiere får tildelt ny plass. 

-Det er fortsatt 3 søkere som ønsker plass på Sandnes. 

 

Arrangement: 

-Dag Vidar Jensen spiller på høsttreffet. 

 

Bygg: 

-Tommel opp for den dugnaden som er gjort i sommer 

 

  

 

 

Sak 4 Post Kasserer 

 Regninger  



Styremøtereferat 

270816 

 
 

 

   

Sak 5 Oppgaver komiteer Styret 

 Plass: 

Påse at kontrakter og nøkler blir utlevert så snart som mulig til nye 

medlemmer. 

 

Arrangementskomite: 

-Arrangement for 2017 skal være klart før julebord 2016. 

-Digitalisering av boka og permen. 

-Finne ut et minimum om hva et arrangement skal inneholde. 

 

Bygg: 

-Skal få montert vifte for å prøve å bli kvitt lukt fra septik. 

-Oppfølging/utføring av planlagte vedlikeholdsoppgaver. 

-Skaffe materiell og gjennomføring av dugnadshelger i høst. 

 

   

Sak 6 Eventuelt  

 -Innkjøp av kantklipper blir vurdert 

-Minner om regionsturen til Bø 9.-11. september. 

 

   

   

 Møte avsluttet 17.00  

   

 


